
El camí del canvi de model energètic a 
què estem necessàriament abocats per 
fer front al canvi climàtic que ja patim, 
necessitarà compromisos de tots els 
sectors i també polítiques públiques 
positives de regulació, acompanyament i 
suport a persones i empreses.
Caldrà reduir l’emissió de gasos d’efecte 
hivernacle en tots els sectors, també en 
el residencial. Això implicarà activar 
polítiques de rehabilitació d’edificis i 
d’habitatges per fer-los més eficients 
energèticament, que consumeixin 
menys i utilitzin, cada cop més, ener-
gia procedent de fons renovables i 
d’autoconsum.
L’Ajuntament ha posat en marxa 
l’Oficina de Rehabilitació, que acom-
panyarà qualsevol ciutadà, ciutadana 
o comunitat de veïns de Granollers 
en aquest procés de reforma i millora 
de l’habitatge, des del projecte tècnic, 
a posar en contacte amb empreses i 
instal·ladors, fins a buscar el finança-
ment i les subvencions.
Iniciem aquest projecte de transfor-
mació per l’oportunitat que suposarà 
poder-se acollir als fons Next Genera-
tion. Com que aquesta serà una línia 
estratègica en l’horitzó 2030, també 
hi haurà compromís municipal anual 
en els pressupostos de l’Ajuntament 
per complementar ajuts i subvencions 
d’altres administracions. 
El compromís del govern municipal 
amb els objectius de desenvolupament 
sostenible i els objectius de reducció 
d’emissions de gasos fixats per la Unió 
Europea és clar.
Treballem per una ciutat més confor-
table, sostenible i saludable.

Jordi Terrades
Portaveu del PSC a l’Ajuntament

La vocació i tradició firal de la nostra 
ciutat és ben antiga. Les fires són una 
oportunitat per promocionar la ciutat 
i generar activitat econòmica, i Grano-
llers en té una llarga experiència, des del 
nostre mercat d’origen medieval fins a la 
Fira de l’Ascensió. El Parc Firal va suposar 
un canvi de paradigma, però no ha tingut 
l’impacte esperat a la ciutat.
Fa poc que es va presentar, coincidint 
amb la 70a edició, un nou model de 
les Fires i Festes de l’Ascensió, en el 
qual prendrà protagonisme la Fira de 
l’Economia Verda i Circular. Alhora, 
la proposta de mostres es diversifica i 
s’acosta al centre.
Fa molts anys que des d’Esquerra Repu-
blicana creiem que cal impulsar un canvi 
real, perquè fa temps que les fires multi-
sectorials han deixat de funcionar i de ser 
atractives, tant per als ciutadans com per 
als expositors. La nostra aposta sempre 
ha estat clara: tornar l’Ascensió a la ciutat 
ocupant espais més cèntrics, transfor-
mant-la i especialitzant-la. Aquest canvi 
de model és un petit pas cap a la Fira que 
fa anys que proposem i reivindiquem. 
Però hem d’anar més enllà: no podem 
deixar de banda la necessitat de repensar 
el model firal de la ciutat per esdeve-
nir seu de diferents fires, congressos o 
esdeveniments. Espais com la Porxada, 
els pavellons esportius, Roca Umbert i el 
mateix Parc Firal s’han de convertir en 
seus de les fires que han d’arribar a la 
ciutat. Hem de ser molt més ambiciosos 
per atreure aquests esdeveniments, per 
fer Granollers més dinàmica i generar 
activitat econòmica.
Repensar l’Ascensió i el model firal de 
la ciutat pot ser un gran pas endavant 
per recuperar la capitalitat i tornar a ser 
referents a la comarca i al país.

Núria Maynou i Hernández
Portaveu Grup Municipal ERC-AM

Enric Gisbert i Tomàs
Regidor Grup Municipal ERC-AM

En la línia idònia

L’Agenda 2030, que fixa objectius de 
sostenibilitat (ODS) davant reptes actuals 
com el canvi climàtic i la transició ener-
gètica, s’alinea amb les agendes urbanes 
de Nacions Unides i de la Unió Euro-
pea, que persegueixen implementar-ho 
també a pobles i ciutats. Després de dos 
anys sense haver pogut celebrar l’Ascen-
sió degut a la crisi sanitària, l’acabem de 
recuperar i calia fer-ho, per tots aquests 
canvis que estem experimentant, fent un 
gir per esdevenir una fira amb el prota-
gonisme indiscutible de l’economia ver-
da i circular, els productes de proximitat, 
la vinculació al territori i el compromís 
indestriable cap a la transició verda. 
Junts per Granollers proclamava fa temps 
que s’havien de fer canvis en aquesta 
direcció: una fira sensible amb la soste-
nibilitat, basada en l’equitat social i en 
la millora del benestar de la ciutadania. 
Des del nostre grup municipal anem per 
aquesta via, compartida ara per l’equip 
de govern de la ciutat, cosa que cele-
brem. És aviat per fer balanç, però si a 
partir d’ara aprofitem les Fires i Festes 
de l’Ascensió per enfortir la promoció 
econòmica de Granollers, segur que la 
convertirem en el referent i locomotora 
de desenvolupament en aquest àmbit de 
transformació i actualització innovadora 
que necessitem. El nostre compromís 
polític va en aquesta línia de responsabi-
litat, com hem fet palès en la sortida de 
la crisi sanitària i en totes les circumstàn-
cies associades.
Per això, vam proposar –i es va aprovar 
en el darrer Ple municipal– la dotació 
econòmica de les mesures pactades en el 
Pressupost 2022 per pal·liar situacions 
de vulnerabilitat i implementar diversos 
tipus d’ajudes per mantenir els llocs 
de treball i l’activitat econòmica. I per 
aprofitar el potencial dels fons europeus 
Next Generation en el desenvolupament 
sostenible. En definitiva, propostes ambi-
cioses qualitativament parlant i quantita-
tivament rellevants.
Estem compromesos amb aquest model 
de vida més just, saludable i sostenible. I 
amb aquesta nova orientació de les Fires 
i Festes de l’Ascensió, feliçment recupe-
rades. 

Josep M. Noguera i Amiel
Regidor de Junts per Granollers

Compromesos 
amb una transició 
energètica justaGranollers, ciutat de fires
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